
Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 6. december 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Hvad er ministerens holdning til Kurt Houlbergs udsagn om (AKF-nyt nr. 3, sep-
tember 2010), at udgifterne til det specialiserede socialområde er steget mere
end de øvrige velfærdsudgifter og derved lægger beslag på en større del af det
kommunale budget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand

1/1

Kommunaludvalget 2010-11
KOU alm. del Samrådsspørgsmål H
Offentligt


		Folketingstidende
	2010-12-06T10:09:43+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




